

«...», «...» () «...» «...» — [2].

«...» «...» — «...»

2004 «...»

«...» [3].

«...»

«...» [2].

«...» [1].

«...» [4].

1. Nye J. Soft Power. The Means to success on World Politics. N.Y. Public Affairs Group, 2004

2. « » (): , 2014; (.) // – 2013. – 7. – 7-12).

3. [] . – : <http://izvestia.ru/news/567410>. 13 2014 .

4. « » // – 2011. – 1.

Сведения об авторе

Матюхина Елена Николаевна, к. ф. н., доцент кафедры «Политология», Тюменский государственный университет, г. Тюмень, тел. 8(3452)451864

Matyukhina E. N., Candidate of Science in Philosophy, associate professor of the chair «Political science», Tyumen State University, Tyumen, phone: 8(3452)451864

324

2013
POLITICAL TECHNOLOGY OF THE POWER ELITE OF TAJIKISTAN DURING
THE PRESIDENTIAL ELECTIONS OF 2013

K. Yu. Safronov

Ключевые слова: *политические технологии; постсоветское пространство; Центральная Азия; оппозиция; внутренняя политика*
Key words: *political technologies; the post-Soviet space; Central Asia; the opposition; internal politics*

6 ноября 2013 года в Таджикистане прошли президентские выборы, на которых Эмомали Рахмон одержал победу, набрав 83,6 % голосов избирателей. Политика Эмомали Рахмона в предвыборный период основывалась на политических технологиях и маневрах по нейтрализации оппозиционных сил, о которых и пойдет речь в данной статье.

November 6, 2013 in Tajikistan held a presidential election in which Emomali Rakhmon won gaining 83.6 percent of the vote. Policy Emomali Rahmon, in the pre-election period, was full of political technologies and maneuvers to neutralize the opposition forces, which will be discussed in this article.

2013

2013

2013